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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

amely készült: Sződ Község Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 2014. május 8. napján 
18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének rendkívüli üléséről. 

Jelen vannak: A jelenléti ív szerint 

Napirendi pont: 

1. Szent István út és bekötőútjainak aszfaltozására vonatkozó, meghívásos közbeszerzési 
eljárással kapcsolatos határozatok meghozatala 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

2. A Sződi Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde bővítés átadási ünnepségével kapcsolatos 
határozathozatal 

Előterjesztő: Hertel László polgármester 

 

Hertel László polgármester üdvözli a képviselő-testület tagjait, a jegyzőasszonyt, és a 
jegyzőkönyvvezetőt. Megállapítja, hogy a 7 fős képviselő-testületből 6 fő jelen van, a képviselő-
testület határozatképes. Erdélyi Balázs jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen.  

Ismerteti az ülés napirendi pontjait, melyeket a képviselők 6 igen szavazattal elfogad. 

A mai ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének – figyelembe véve a sorrendet – Papp István képviselőt 
javasolja.  A képviselő-testület 6 igen szavazattal Papp István képviselőt jegyzőkönyvhitelesítőnek 
elfogadja. 

 

1. Szent István út és bekötőútjainak aszfaltozására vonatkozó, meghívásos közbeszerzési 
eljárással kapcsolatos határozatok meghozatala 
Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: A Szent István út és bekötőútjainak megépítésére vonatkozóan meghívásos 
közbeszerzési eljárás keretében kerül kijelölésre a kivitelező. Az eljárás lefolytatásához a testületnek 
határozatot kell hoznia a Közbeszerzési Bíráló Bizottság felállításáról. A bizottság tagjai nem lehetnek 
képviselők, mivel ők részt vesznek a döntéshozatalban, a nyertes vonatkozásában. A bizottság tagjai 
között pénzügyi végzettséggel, jogi végzettséggel és műszaki végzettséggel rendelkező személynek 
kell lennie. Ezért én javaslom a jegyzőasszonyt a bizottság elnökének, a pénzügyi csoportvezetőt, a 
beruházás műszaki ellenőrét, valamint a közbeszerzőt a bizottság tagjainak.  

A kivitelező tekintetében a Bíráló Bizottság javaslata alapján dönt a képviselő-testület.  

Kérem a képviselőket, hogy mondják el véleményüket a javaslattal kapcsolatosan.  

Hertel László: Mivel a képviselők részéről hozzászólás nincs, kérem, hogy szavazzunk. 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 

 



2 

 

 

 

 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

41/2014.(V.08.)  HATÁROZATA 

 

Sződ Község Képviselő-testülete az „Utak karbantartása, felújítása Sződ Községben 2014” 
c.   ajánlattételi felhívással kapcsolatosan Közbeszerzési Bíráló Bizottságot hoz létre.  

A Közbeszerzési Bizottság tagjai: 

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző                   elnök 

Buránszkiné Alföldy Zita Pénzügyi Csoportvezető tag 

Réti Lajos közbeszerzési szakértő                             tag 

Kádár Zsuzsanna műszaki ellenőr                             tag 

 

Határidő: azonnal                                                                                  Felelős: polgármester 

 

Hertel László: A testület az április 15. napján tartott ülésen meghatározta a három legkedvezőbb 
ajánlatot adó céget. Ezen cégek részére kell kiküldenie az önkormányzatnak a beruházással 
kapcsolatos ajánlattételi felhívásokat. A dokumentáció nagyon részletesen tartalmazza a beruházással 
kapcsolatos részleteket. A testületnek most erre vonatkozóan kell határozatot hoznia. 

Az ajánlattételi felhívás, valamint a dokumentáció szövegét a képviselők részére a mai napon 
megküldtük. Kérem a képviselőket, hogy akinek kérdése, észrevétele van ezzel kapcsolatosan 
szíveskedjék jelezni.  

Papp István: Az árazatlan költségvetés is kiküldésre kerül a meghívottak részére? 

Hertel László: Természetesen igen. Van-e további kérdés észrevétel a javaslattal kapcsolatosan? 
Mivel nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal 1 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza.  

 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

42/2014.(V.08.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a „Utak karbantartása, felújítása Sződ 

Községben 2014” című, ajánlattételi felhívás keretén belül, a Szent István út és bekötőútjainak 
megépítésére vonatkozóan az alábbi három cég részére küldi meg a közbeszerzési eljárást 
megindító ajánlattételi felhívást, illetve az ajánlattételi dokumentációt a határozat mellékletét 
képező tartalommal: 

OTYS Úttechnika Kft 2030 Érd, Bádogos u. 57.  

Hunga-Build-Media Kft 1155 Budapest, Wysocki u. 1. 
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Út-Garantor Kft 1154 Budapest, Szerencs u. 172.  

A képviselő-testület felkéri Hertel László polgármestert, hogy a testület döntéséről a 
közbeszerzési feladatokat ellátó szakértőt tájékoztassa.  

Határidő: azonnal                                                                                   Felelős: polgármester 

Puskás Szilveszter:  Megnyugtató, hogy a  kivitelezés szempontjából a kedvezőbb dolgok kerültek az 
ajánlattételi felhívásba.  

Hertel László: Még annyit szeretnék ezzel kapcsolatosan elmondani, hogy lesz még egy bejárás a 
három ajánlatadó cég részvételével, hogy egyértelmű legyen az ajánlat tartalma. 

2. A Sződi Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde bővítés átadási ünnepségével kapcsolatos 
határozathozatal 

Előterjesztő: Hertel László polgármester 

Hertel László: Az óvodabővítéssel kapcsolatosan is meg kellett gyorsítani a munkálatokat. A bútorok 
már megérkeztek, még a TIGÁZ szerződésre várunk. Reméljük, holnapra már megérkezik a szerződés, 
és akkor történhet meg az új gázkazán beszerelése az épületbe. A légkondicionáló berendezést a 
hétvégén beüzemelik.  

Tájékoztatom a képviselőket, hogy az óvoda ünnepélyes átadására 2014. május 18. napján vasárnap 
15.00 órakor kerül sor. Az átadási rendezvény költségét nem tartalmazza a pályázat költségvetése, 
ezért ezt az önkormányzatnak kell biztosítania. Az óvoda vállalta a meghívott vendégek 
állófogadásának megszervezését. Ezt 80.000.- forintért tudnák biztosítani. Az italok költsége, valamint 
az ajándékok azok a tételek, amelyeket még finanszírozni kell. Az emléklapra vonatkozóan két 
lehetőség van, vagy nyomdába készítjük el bőrkötésbe – ennek költsége bruttó 2.150.- forint/db-, vagy 
pedig laminált oklevelet készítenénk el itt a hivatalban.  

Én javaslom, hogy helyben készítsük el az emléklapokat. 

A képviselők egyetértenek a javaslattal 

Minden képviselőnek most átadom a meghívót, valamint ismertetném a meghívottak listáját.  

(felolvassa a meghívottak listáját, illetve azoknak a személyeknek a listáját, akik emléklapot kapnának) 

Volentics Gyula. Hogy lehet az, hogya pályázat  nem tartalmazza a  pályázat az átadási ünnepség 
költségét 

Hertel László: Sajnos nem fért bele a költségvetésbe, de van még számos olyan dolog, amit az 
önkormányzat költségvetéséből kell finanszíroznunk. 

Volentics Gyula: Én javaslom, hogy a Sződ Község történeti monográfiája c, kötetemet adhatnánk 
ajándékba a nem sződi ajándékozottaknak.  

Hertel László: Nagyon jónak tartom a felvetést. 

Az emléklapot mindenképpen fontosnak tartom, és úgy gondolom, hogy mellétennénk egy feliratozott 
átadási szalagot is. 
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Volentics Gyula: Hogyan lesz megoldva az, hogy ne mindenki legyen jelen az állófogadáson, hogy ne 
legyen kellemetlen.  

Hertel László: A VIP vendégek külön helyiségben lesznek vendégül látva.  

Puskás Szilveszter: Én gondolkodtam az ajándékon, de nem jutottam döntésre, mert széles az 
ajándékozottak köre. Én arra gondoltam, hogy fel kellene kérni az óvoda tervezőjét,- aki az óvoda 
bejáratához két meseoszlopot faragott, - hogy készítsen olyan kisméretű fafaragványokat, melyeken  a 
meseoszlop egy-egy részlete található.  Kérdés az, hogy elvállalná-e, és hogy mekkora összegért? 

Hertel László: Telefonon felhívja az építőmérnököt, de nem sikerült a kapcsolat. 

Volentics Gyula: Akár lehetne 14 téglára az óvoda logóját belevésetni, és ezt adni.  

Puskás Szilveszter. A megajándékozottak köre nem homogén,  nem biztos, hogy mindenki számára 
megfelelő lenne a tégla.  

Juhász István: Nekem az a véleményem, hogy az a legfontosabb, hogy felfigyeljenek a falura. Itt nem 
arról van szó, hogy minél drágább ajándékot vegyünk. 

Hertel László: Én úgy gondolom, hogy el kell ismerni azt, ha valaki dolgozik, márpedig többen 
vannak azok, akik megérdemlik az elismerést.  

Juhász István: A testületi üléseken a szavazások során a tartózkodás nem elfogadható részemről. Ha 
minden képviselő tartózkodna, akkor hogyan tudna dönteni a testület. A testület azért szavaz meg 
valamit, mert az a község érdekét szolgálja. Én azt javaslom, ha valaki tartózkodik, az igenis indokolja 
meg a döntését, illetve a tartózkodás okát.  

Hertel László: Azt mindenkinek tudomásul kell vennie, hogy a község ilyen mértékű fejlődése 
elsősorban annak köszönhető, hogy a képviselő-testület megbízik bennem, ugyanis a mai felgyorsult 
világban egyszerűen nincs lehetőség arra, hogyha eredményt akarunk elérni, akkor hónapokig 
tárgyalgassunk egy ügyről. A pályázatok kiírásának rövid határideje, valamint az ezekhez szükséges 
döntések meghozatala a legtöbb esetben nem tűr halasztást. Gondoljunk az iskolabővítéssel 
kapcsolatos helyzetre, de majdnem minden pályázatot, és beruházást felsorolhatnék.  

Volentics Gyula: Térjünk vissza az átadási ünnepségre. Az ajándékokkal kapcsolatosan lehetne 
kerámiába is gravíroztatni az óvoda logoját.  

Hertel László: (felhívja a fazekasmestert)  

A fazekasmester vállalja a kerámia ajándékedény elkészítését. 

Előzetes költségvetést készítettünk, mely szerint kb.200.000.- forint lenne a rendezvény költsége. Erre 
vonatkozóan kellene a képviselő-testületnek most határozatot hoznia.  

(részletesen ismerteti a rendezvénnyel kapcsolatos részleteket) 

Kérem a képviselőket, hogy mondják el véleményüket a javaslattal kapcsolatosan.  

Hertel László: Mivel észrevétel nincs, akkor kérem a képviselőket, hogy az elhangzott javaslat 
alapján hozzuk meg a határozatot. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta:  
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SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK    

43/2014.(V.08.)  HATÁROZATA 

Sződ Község Képviselő-testülete a Sződi Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde 2014. május 
18.napján tartandó ünnepélyes átadási ünnepség megrendezésre 200.000.- forint azaz 
kettőszázezer forint összeget biztosít.  

Határidő: azonnal                                                                                      Felelős: polgármester 

A mai ülésen további megtárgyalandó napirendi pont nincs, amennyiben a képviselők részéről további 
felszólalási kérés nem érkezik, az ülést 19.25 órakor bezárom. 

Kmft.  

……………………………………                               ……………………………………… 
Hertel László polgármester                                            dr. Bojtayné Benedek Gabriella jegyző 
 
 
  ……………………………… 
Papp István jegyzőkönyvhitelesítő 
 

 


